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Course Title: Examine Many Vital Questions Related to Genesis (Part 3).
Course Content: This course will examine many relevant questions that Christians face using the lens of Genesis.
Course Objectives: At the end of the course, students will have a greater understanding of many vital questions related to Genesis, and will not compromise with any ideas of evolution. They will be effective witnesses for the truth of the Bible.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one research paper in lieu of final exam.

Pre-Requisite: The student must have access to the Internet, because all course notes and assignments will be posted in the http://ChristCenterGospel.org on the Internet. I have complete control of contents in this website. The course will be conducted in Mandarin. Lecture notes will be in both English and Chinese.
Week 1: Evolving Tactics. Where was the Garden of Eden located? What did Noah’s Ark look like? Should Christians be pushing to have creation taught in Government schools?  Assignment 1: Write a summary of lecture notes.

Week 2: What are “kinds” in Genesis? How could Noah fit the animals on the Ark? Was the Flood of Noah global or local in extent? Is man the cause of Global Warming? Assignment 2: Write a summary of lecture notes.
Week 3: Did Bible authors believe in a literal Genesis? Do fossils show signs of rapid burial? What about the similarity between human and chimp DNA? Was there death before Adam sinned? Assignment 3: Write a summary of lecture notes.

Week 4: Abortion: Is it really a matter of life and death? Is the Christian worldview logical? What about cloning and stem cells? How old does the Earth look?  Assignment 4: Write a summary of lecture notes.

Week 5:  Does evolution have a chance? What about eugenics and Planned Parenthood? When and how did the Grand Canyon form? Does astronomy confirm a young universe? Assignment 5: Summarize lecture notes.

Week 6:  How could fish survive the Genesis Flood? What about Cosmology? Did life come from outer space? Did the continents split apart in the days of Peleg? Assignment 6: Summarize lecture notes.

Week 7:  Vestigial organs—evidence for evolution? Is Tiktaalik evolution’s greatest missing link? Why is Mount St. Helens important to the origins controversy? Assignment 7: Summarize lecture notes.

Week 8: What is the best argument for the existence of God? Do evolutionists believe Darwin’s ideas about evolution? What are some of the best Flood evidences? What are some good questions to ask an evolutionist? Assignment 8: Write a summary of lecture notes.
Week 9:What about bacteria? Unicorns in the Bible? Doesn’t the Bible support slavery? Why did God make viruses? Assignment 9: Summarize lecture notes. 
Week 10: Wasn’t the Bible written by mere men? Isn’t the God of the Old Testament harsh, brutal, and downright evil? Who sinned first—Adam or Satan? How can someone start a new life in Christ? Assignment 10: Summarize lecture notes.

No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 10 points. All assignment reports must be typed either using either English or Chinese.  Each assignment must be at least one page per article in length. You are required to provide all details in your assignment. Assignments are due in the following week. The term paper will be at least 5 pages in length. It is worth 50 points. The complete score will be 150 points. Provide the topic of term paper for approval before writing. The outline of the term paper is due in Week6.
加州国际神学院 

主后2012年6月28日 
崔牧师

818-687-6882


课程名称：研究有关创世纪的许多重大问题 (第3期)。 


课程内容：本课程将探讨许多基督徒面对相关的问题，如何使用圣经创世纪的镜头看到许多重大问题。 


课程目标：在课程结束后，学生将有更深入的了解了有关创世纪的许多重大问题，并不会妥协进化论的任何想法。他们将圣经的真理让成有效的见证人。并能启发我们的家庭，我们的朋友，及我们的教会对创世纪的许多重大问题理解。 

得分标准：学生必须把所有的作业功课，及交一个研究论文代替考试。 
先决条件：学生必须能够访问互联网，因为所有的课程笔记和作业将在互联网上
http://ChristCenterGospel.org公布。我在这个网站的内容有完全控制。课程将使用普通话。讲义会以英文和中文发布。 

第一周：进化策略。伊甸园在哪里？诺亚方舟看起来像什么？基督徒是否应该推动在官立学校教神创论？作业1：写讲稿摘要。每篇文章大概写一页纸。 
第二周：在创世记什么是“类”？诺亚怎能放动物在方舟？诺亚的洪水是否全球性还是部分地方性？是否人类使全球变暖吗？作业2：写讲稿摘要。每篇文章大概写一页纸。
第三周：圣经中的作者是否相信为期六天的创造？化石是否显示快速埋藏的迹象？人类和黑猩猩的DNA之间的相似性在哪里？亚当犯罪之前有死亡吗？作业3：写讲稿摘要。每篇文章大概写一页纸。
第四周：堕胎：是真的是一个生死攸关的问题吗？基督教世界观是否逻辑呢？克隆和干细胞是什么？地球有多老呢？作业4：写讲稿摘要。每篇文章大概写一页纸。
第五周：进化是否有可能机会吗？优生和计划生育呢？大峡谷何时以及如何形式呢？天文学是否确认一个年轻的宇宙？作业5：总结讲稿。每篇文章大概写一页纸。
第六周：鱼类怎能生存在创世纪的洪水呢？宇宙学是什么呢？是否生命来自太空呢？是否在皮莱格的日子大陆裂开呢？作业6：总结讲稿。每篇文章大概写一页纸。
第七周：是否退化器官是进化的证据呢?Tiktaalik是进化的最大缺失的一环吗？为什么圣海伦山是起源争论十分重要？作业7：总结讲稿。每篇文章大概写一页纸。
第八周：什么是上帝存在最好的论据？进化论者是否相信达尔文关于进化的思想呢？什么是洪水最好的证据？什么是一些问进化论者很好的问题呢？作业8：写讲稿摘要。每篇文章大概写一页纸。
第九周：细菌是什么？独角兽在“圣经”吗？圣经有没有支持奴隶制呢？为什么上帝让病毒存在呢？作业9：总结讲稿。每篇文章大概写一页纸。
第10周：圣经是不是由单纯的人写的呢？是不是旧约的上帝是苛刻，残酷的，彻头彻尾的邪恶呢？谁首先犯罪:亚当或撒旦？怎样才能在基督里开有始新的生命？作业10：总结讲稿。

没有期末考试。交所有的作业功课，及交一个学期论文将构成本课程的成绩。每次作业得10分。所有的审查报告必须使用中文或英文输入。每篇文章大概写一页纸。每一份作业不超过4页的长度。您需要提供你的作业功课的所有细节。作业是在下周到期。期末报告将在至少5页的篇幅。值得50分。所有完整的得分是150分。书面提供论文的题目批准。本学期论文大纲是在第六周到期。 
